
 

 

OBEC VÍTKOVCE 
053 63 Vítkovce 99 

 

Zápisnica 
z rokovania Obecného zastupiteľstva 

 

Dátum: 29.06.2022 

Miesto konania: Obecný úrad Vítkovce 

Prítomní poslanci: Ing. Alena Janovcová, Ing. Ľubomír Kováč, Ing. Ladislav Olejník, 

Margita Dirdová, Mgr. Stanislav Melikant, Jozef Pavlík 

Ospravedlnení: Ing. Peter Pastucha 

Starosta obce: Peter Dirda 

Hostia:  

Kontrolór obce: ospravedlnená 

 

Začiatok: 10:00 hod. – ukončenie: 12:00hod. 

Program zasadnutia: 

 

1. Schválenie programu 

2. Stanovisko auditora k Záverečnému účtu za rok 2021 obce Vítkovce 

3. Stanovisko kontrolóra k Záverečnému účtu za rok 2021 obce Vítkovce 

4. Schválenie Záverečného účtu za rok 2021 obce Vítkovce 

5. MŠ Vítkovce- časť Zlatník 

6. Návrh na zvýšenie finančného pásma (školská jedáleň)  

7. Vítkovské služby  

8. Diskusia 

9. Záver 

 

 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva si zvolili zapisovateľa zápisnice a overovateľov zápisnice:  

Zapisovateľ: Mgr. Lucia Cvengrošová 

Overovatelia zápisnice: Ing. Alena Janovcová 

 Ing. Ladislav Olejník 

 

 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Peter Dirda. Poslancov privítal a oboznámil 

ich s programom zasadnutia. 

 



 

K bodu 1) 

 

Poslanci OZ program jednohlasne schválili. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 ( Ing. Alena Janovcová, Ing. Ľubomír Kováč, Ing. Ladislav Olejník, 

                               Margita Dirdová, Mgr.Stanislav Melikant, Jozef Pavlík) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 (Ing. Peter Pastucha) 

 

 

K bodu 2) Stanovisko auditora k Záverečnému účtu za rok 2021 obce Vítkovce 

 

Starosta obce Peter Dirda oboznámil poslancov s vykonaním auditu. Ing. Alena Janovcová prečítala 

a oboznámila poslancov so stanoviskom auditora k Záverečnému účtu obce Vítkovce za rok 2021. 

 

K bodu 3) Stanovisko kontrolóra k Záverečnému účtu za rok 2021 obce Vítkovce 

 

Ing. Alena Janovcová prečítala a oboznámila poslancov so stanoviskom kontrolóra obce Vítkovce 

k Záverečnému účtu obce Vítkovce za rok 2021. 

 

K bodu 4) 

Obecné zastupiteľstvo diskutovalo o záverečnom účte za rok 2021 obce Vítkovce a následne 

odporučilo záverečný účet schváliť. 

 

K bodu 5) 

MŠ Vítkovce- starosta obce oboznámil poslancov so situáciou okolo výstavby MŠ Zlatník, prečítal mail 

od pána Roška a oboznámil poslancov s návrhom ako znížiť riziko vysokého dofinancovania projektu 

z vlastných zdrojov, s kladmi a zápormi vstupu do projektu a prípadného neúspechu preklopenia do 

CatchingUp Region. Obecné zastupiteľstvo prediskutovalo schválenie podpisu zmluvy a navrhlo 

zmluvu s vysúťaženou firmou podpísať a pokračovať vo výstavbe MŠ Zlatník. 

 

K bodu 6) 

Návrh na zvýšenie finančného pásma (školská jedáleň) – poslanci prerokovali tento návrh a vzhľadom 

k situácii podporia toto zvýšenie, ktoré bude riešené vo VZN.  

 

K bodu 7) 

Obecné zastupiteľstvo diskutovalo o rozpočte za rok 2021, o dotáciách za rok 2021. Podľa obecného 

zastupiteľstva by bolo ideálne, ak by nastala dohoda medzi vlastníkmi pozemkov, aby sa výmera 

pozemkov dala do poriadku. Riešilo sa  kosenie a odpredaj kráv Ing. Ladislavovi Olejníkovi. OZ 



navrhuje prekonzultovať odvolanie k rozhodnutiu o udelení vylúčenia prijímateľa z poskytovania 

podpory PPA.s právničkou. 

 

K bodu 8) 

Diskusia 

 pripomienky od pána Šimčíka, :  

Rozpočet za rok 2021 mal byť vzhľadom k príjmom v priebehu roka, ktoré neboli predpokladané 

upravený a schválený 

- úprava rozpočtu za rok 2021 neprebehla a rozpočet bol schválený  

Rad by dom videl priložené prílohy k Záverečnému účtu ako to je uvedené. V niektorých častiach je 

uvádzaný rok 2020, pričom Záverečný účet je za rok 2021. 

 

- prekontrolované a opravené  

 

Poznámka ešte k poslednému uzneseniu OZ. 

Prosím napíšte presne do akej výšky má obec kryť náklady na výstavbu MŠ, či je to 5% spoluúčasť 

alebo pokrytie všetkých nákladov ? 

 

- Spoluúčasť je 5%  

 

 

Taktiež by som rád vedel, z akého dôvodu boli dotácie pre Vitkovské služby iba 700 eur. 

 

- 700 eur je dotácia za kravy. Na základe kontroly neboli schválené ďalšie dotácie a to bez 

udania dôvodu.  

 

- OZ bolo v čase 10:00 prekonzultované telefonicky s každým poslancom. 

 

Poslanci následne prerokovali požiadavky, potreby : 

- cestu za lipou zasypať kameňmi  

- MDD vo Vítkovciach, zorganizuje sa MDD podujatie pre obyvateľov Vítkoviec.  

- Vyzvať občanov obce, ktorí si ešte nesplnili povinnosť zaplatenia dane z nehnuteľnosti, 

sprístupniť zoznam platcov a neplatcov.  

- Návrh a následná realizácia cintorína v časti obce Zlatník, ktorá už bola navrhovaná, ale ešte 

nebola realizovaná 

- Realizovať zasielanie sms-správ  systému pre lepšiu a rýchlejšiu informovanosť v obci 

Vítkovce 

 

 

 



UZNESENIA 
z rokovania Obecného zastupiteľstva konaného dňa 29.06.2022 

Uznesenie č.13/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko nezávislého auditora k Záverečnému účtu za rok 

2021 obce Vítkovce. 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 ( Ing. Alena Janovcová, Ing. Ľubomír Kováč, Ing. Ladislav Olejník, 

                               Margita Dirdová, Mgr.Stanislav Melikant, Jozef Pavlík) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 (Ing. Peter Pastucha) 

 

 

Uznesenie č. 14/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie stanovisko Hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu za rok 

2021 obce Vítkovce a výhľadovo na rok 2022 a 2023. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 ( Ing. Alena Janovcová, Ing. Ľubomír Kováč, Ing. Ladislav Olejník, 

                               Margita Dirdová, Mgr.Stanislav Melikant, Jozef Pavlík) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 (Ing. Peter Pastucha) 

 

Uznesenie č. 15/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Záverečný účet obce na rok 2021 bez výhrad  a výhľadovo na rok 2022 

a 2023. 

Hlasovanie: 

Za: 6 ( Ing. Alena Janovcová, Ing. Ľubomír Kováč, Ing. Ladislav Olejník, 

                               Margita Dirdová, Mgr.Stanislav Melikant, Jozef Pavlík) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 (Ing. Peter Pastucha) 

 

Uznesenie č. 16/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje podpísanie zmluvy na výstavbu MŠ Zlatník Vítkovce s firmou IBEG 

a.s. so sídlom Jilemnického 4, 080 01 Prešov. 

 

Hlasovanie: 



Za: 6 ( Ing. Alena Janovcová, Ing. Ľubomír Kováč, Ing. Ladislav Olejník, 

                               Margita Dirdová, Mgr.Stanislav Melikant, Jozef Pavlík) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 (Ing. Peter Pastucha) 

 

 

Uznesenie č. 17/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje v prípade potreby dofinancovať výstavbu MŠ Zlatník 

prostredníctvom úveru z Prima banky, kde bol poskytnutý splátkový kalendár v celkovej výške 

150 000 eur.  

Hlasovanie: 

Za: 6 ( Ing. Alena Janovcová, Ing. Ľubomír Kováč, Ing. Ladislav Olejník, 

                               Margita Dirdová, Mgr.Stanislav Melikant, Jozef Pavlík) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 (Ing. Peter Pastucha) 

 

 

Uznesenie č. 18/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Návrh na zvýšenie finančného pásma (školská jedáleň). 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 ( Ing. Alena Janovcová, Ing. Ľubomír Kováč, Ing. Ladislav Olejník, 

                               Margita Dirdová, Mgr.Stanislav Melikant, Jozef Pavlík) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 (Ing. Peter Pastucha) 

 

 

Uznesenie č. 19/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo vylúčenie z poskytovania podpory PPA za rok 2021 pre Vítkovské 

služby s.r.o. 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 ( Ing. Alena Janovcová, Ing. Ľubomír Kováč, Ing. Ladislav Olejník, 

                               Margita Dirdová, Mgr.Stanislav Melikant, Jozef Pavlík) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Nehlasovali: 1 (Ing. Peter Pastucha) 

 



 

Zapísal: 

Mgr. Lucia Cvengrošová                  .............................................. 

 

Overovatelia: 

Ing. Alena Janovcová   ............................................. 

Ing. Ladislav Olejník                       ............................................... 

       

 

 

 

 

 

                                                                                                                  Peter Dirda, starosta obce 

Príloha:   Prezenčná listina  

 

 

 

 


